

致各 JMA 會員：

誠邀參與「JMA 國際珠寶設計比賽 2020」之繪圖組決賽評審

「JMA 國際珠寶設計比賽」由香港珠寶製造業廠商會主辦已舉辦超過二十年，一向得到香港珠寶業界大力支持。比賽旨在鼓勵世界各地珠寶設計師之間的創意交流，從而推廣優質的珠寶設計予全世界。今年比賽共收到 776 份參賽圖稿，除香港、中國內地、台灣外，更吸引新加坡、英國、美國、杜拜、伊朗、埃及等共 26 個國家地區的設計師參加。

今年適逢香港珠寶工坊(J-Hub)開幕，本會將比賽繪圖組之決賽評審活動移師至 J-Hub 舉行，歡迎各會員抽空蒞臨參觀，並共同參與比賽評審活動。評審活動為期 3 日，每間會員公司可委派 1 名代表於其中一日的上午或下午時段到來參與評審，完成後將 **可獲得小禮物一份**。有關詳情如下：

JMA 國際珠寶設計比賽 2020 - 繪圖組決賽評審	
日期：	2020 年 10 月 14、15、16 日 (可任選一天)
時間：	上午時段：10am – 12nn 下午時段：2pm – 4pm (可任選一個時段)
地點：	J-Hub 會址 (紅磡民裕街 51 號凱旋工商中心二期 3 樓 J 室)
評審內容：	評審將從比賽的繪圖組(包括手繪圖組、電腦繪圖組及本地學生組)選出每組之得獎作品，並同時選出每組之最佳演繹獎得獎人
備註：	每間公司 只限 1 位代表參與評審 ，但前來參觀人數則不限

您的參與將為整個比賽增添色彩，使比賽評審更具專業及代表性。如蒙閣下應允，請於 **2020 年 10 月 9 日(五)或之前** 填妥網上版回條 (<https://forms.gle/isNkPpe9ufjNbQ4a8>)。有關本年度之比賽詳情，可瀏覽比賽網頁 www.jmadesigncompetition.org。如有任何查詢，歡迎與本會會員蘇小姐(Christie)【電話：2122 5021】或李小姐(Christy)【電話：2122 5053】聯絡。

香港珠寶製造業廠商會
會員部 謹啟
2020 年 9 月 28 日

主辦單位 ORGANIZER



☎ (852) 2766 3002

🌐 jmadesigncompetition.org

✉ mSERVICE@jewelry.org.hk

📍 香港九龍紅磡民裕街 51 號凱旋工商中心第二期二樓 G 室

Unit G, 2/F, Kaiser Estate Phase 2, 51 Man Yue St, Hungghom, Kln, HK



28th Sep, 2020

Dear JMA members,

**Invitation: Judging for the Sketch Group Finals of
JMA International Jewelry Design Competition 2020**

JMA International Jewelry Design Competition is organized by Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association. It has been receiving continuous support from the jewelry industry for over 20 years. The Competition has served as a global platform for designers to demonstrate their talents and share creative ideas. It has received positive response and the winning pieces are renowned for their outstanding craftsmanship and design. This year, we have received 776 entries from 26 different areas and countries.

The Sketch Group Final Judging of the Competition will be held at J-Hub, and all members are welcome to come for a visit and participate in the judging event of the Competition. The judging will be opened for 3 days. Each member company may appoint a representative to participate in the judging event within the mentioned period and session, and a small gift will be given after completion of the judging. Details are as followed:

Sketch Group Finals – JMA International Jewelry Design Competition 2020	
Date:	14, 15 or 16 October, 2020 (any one day)
Session:	Morning: 10am to 12nn; Afternoon: 2pm to 4pm (any one session)
Venue:	J-Hub Office Unit J, 3/F Kaiser Estate Phase 2, 51 Man Yue Street, Hunghom
Judging details:	Judges will be selecting the winners from the Sketch Group (including Hand Sketch Group, CAD Group, and Local Student Group); and also the winner of Best Interpretation Award per each group.
Note:	Only 1 representative for each company can participate in the judging, but there is no limit to the number of visitors to J-Hub.

We hope you will join us as we support the jewelry insiders' enthusiasm towards their designs. Kindly complete the online reply form (<https://forms.gle/isNkPpe9ufjNbQ4a8>) on or before **9 Oct, 2020 (Fri)** to indicate your attendance. If you would like to know more about the competition, please visit our website www.jmadesigncompetition.org. Should you have any enquiry, please contact Ms. Christie So at 2122 5021 or Ms. Christy Lee at 2122 5053.

Yours Sincerely,
Membership Department

Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association

主辦單位 ORGANIZER

